
PROTOKÓŁ  Nr 26 / 2010

posiedzenia Zarządu Osiedla Komorów-Granica, które odbyło się w Szkole LO w 
Komorowie w dniu  19 marca  2010

Obecni: K. Czarnocki,  M.Jeżewski, A. Kaczorowska, Z. Kowalewicz,  M. Połowicz
               G. Pieścik-Bojarska
Gość : p. H.Dąbrowska-Pawłowska

                                                PORZĄDEK ZEBRANIA

1. Informacja na temat opieki na zwierzętami na terenie Komorowa
2. Omówienie załatwienia spraw poruszonych na zebraniu w dn.12.02.2010
3. Informacja Przewodniczącego dot. problemu quadów
4. Modernizacja Al. M.Dąbrowskiej
5. Nazewnictwo ulic w Komorowie
6. Wolne wnioski

Ad.1
Pani H. Dąbrowska-Pawłowska reprezentująca Stowarzyszenie Opieki nad Zwierzętami  
poinformowała zebranych o sytuacji bezpańskich kotów i psów na terenie Komorowa.
Został ustalony sposób wydatkowania pieniędzy na ten cel z budżetu Zarządu.

Ad.2
- Tablice informacyjne
Przewodniczący w zastępstwie p. M. Grobelnego zrelacjonował temat rozmieszczenia 
tablic informacyjnych na terenie Komorowa
Komorów otrzyma z Gminy 3 tablice . Do połowy kwietnia ma być ustalona lokalizacja 
tablic.

Na terenie Komorowa  są umieszczane na drzewach i w innych miejscach  różnego typu  
ulotki , informacje. Zarząd  upoważnił Przewodniczącego do wystąpienia z wnioskiem do 
Wójta o wydanie rozporządzenia zakazującego rozwieszania ulotek poza wyznaczonymi 
miejscami.

- Poczta
Przewodniczący  przedstawił sytuację zakupu działki należącej do Poczty.
Na skutek ogłoszenia w prasie o sprzedaży gruntu  w Gminie odbyło się  posiedzenie 
Komisji. Po rozmowach przeprowadzonych przez Wójta z Dyrekcja Poczty,  Gmina 
zobowiązała się do zakupu działki po cenie wywoławczej.

Pani M. Kobraczyska-Kozarska przekazała informacje, ze w celu poprawy jakości usług od 
1.04 ma być uruchomione dodatkowe stanowisko pracy  na  Poczcie.

Ad.3 

Przewodniczący wystosował pismo do Gminy w sprawie quadów. W odpowiedzi 
Wójt zwrócił się do Nadleśnictwa Chojnów  z prośbą o zamontowanie tablic informujących 
o zakazie wjazdu na teren kompleksu leśnego pojazdów mechanicznych (zal.1).



Ad.4

Przewodniczący  na spotkaniu z p. Walendowskim – Przewodniczącym Rady Gminy 
został poinformowany, ze w 2010r.  będzie zbudowane rondo przy ul. Komorowskiej.
Jeśli nie będzie odpowiedniego porozumienia między Gminą a Starostwem to w 2011
będzie przebudowana jezdnia wg starego projektu bez pobocza. 

Sprawę będzie pilotował  p. M.Jeżewski wspólnie z osobami upoważnionymi z Zarządu.

Ad.5

a. Plac ks. Kan. Tadeusza Kozłowskiego jest własnością prywatną.
     Umieszczenie w/w tablic nastapiło w 2001 r. (?)
     Zarząd popiera uporządkowanie zaległej sprawy w dokumentacji gminnej tj
     zamiany nazwy „pl. A.Mickiewicza” na  „pl. Ks. Kan. T. Kozłowskiego”.

b.  Sprawy zmiany nazewnictwa ulic zgłoszonych  przez p. P. Bryksę, Zarząd      
      postanowił odłożyć na Zebranie Ogólne Mieszkańców.

c. Zarząd nie popiera inicjatywy w sprawie zmiany nazwy części ul.  J.  Matejki
na ul. A. Mickiewicza     

Ad. 6
Zarząd  otrzymał podanie p. E. Zgiep ze sklepu „KOKOS” z prośbą o wydanie opinii na 
temat  przyznania koncesji na alkohol  powyżej 4,5 % + wino.
Zarząd wypowiedział się negatywnie.

Następne zebranie zaplanowano na 23 kwietnia 2010 r.

                  

Protokolant: G. Pieścik-Bojarska
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